

Aalborg, den 5. marts 2010

## Referat fra koordinationsudvalgsmødet den 25. november 2010

| Storgruppe      | Navn                                       | e-mail                                  | Til stede |
|-----------------|--|---|-----------|
| 2               | Steen Ørndorf                              | steen@ihis.aau.dk                       | Ja        |
| 2               | Børge Rasmussen                            | borgeras@socsci.aau.dk                  | Afbud     |
| 3               | Hans Wadskjær                              | hans_w@socsci.aau.dk                    | Ja        |
| 3               | Lotte Bloksgaard                           | lblo@ihis.aau.dk                        | afbud     |
| 5               | Lars Andersen                              | la@ihis.aau.dk                          | Ja        |
| 5               | Jonna Langeland Christensen                | jonnal@socsci.aau.dk                    | Ja        |
| 2               | Birla Rasmussen                            | bomdillebirla@hotmail.com               | afbud     |
| 2               | Mike Kaare Klitgaard<br>Anne Juul Pedersen | kaare@samf.aau.dk<br>annejp@samf.aau.dk | ja        |
| 3               | Thor Bæch Pedersen                         | thorp@samf.aau.dk                       | Ja        |
| 3               | Christoffer Beck                           | chbeck@samf.aau.dk                      | Ja        |
| 5               | Mette Svenningsen                          | mettesv@samf.aau.dk                     | Ja        |
| 5               | Helene Bylov Nielsen                       | hebni@samf.aau.dk                       | Ja        |
| Basisleder      | Helle Therkildsen                          | therkild@socsci.aau.dk                  | Ja        |
| Studievejleder  | Anne Sigh                                  | annesigh@samf.aau.dk                    | afbud     |
| Sekretær        | Joan Lunøe                                 | joanl@socsci.aau.dk                     | Ja        |
| Overkoordinator | Kristian Dall                              | kd.dall@gmail.com                       | ja        |

### Dagsorden

- 1 Godkendelse af dagsorden
- 2 Præsentationsrunde
- 3 Meddelelser
- 4 Udvalgets opgaver/historik og vedtægter ([se hjemmesiden](#))
- 5 Valg af næstformand
- 6 Nedsættelse af planlægningsgruppe
- 7 P1-evaluering, herunder semestrets tema - spørgeskemaundersøgelsen vedlagt
- 8 Evaluering af Ruskursus overkoordinator Kristian Dall deltager i punktet
- 9 Kursusevalueringer - hvor mange og hvilke ([se eksempel på hjemmesiden under Kvalitetssikring](#))
- 10 Gruppe- vejlederevalueringer ([se hjemmesiden under Kvalitetssikring](#))
- 11 Forslag til mødekalender
- 12 Eventuelt

#### 1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt

#### 2. Præsentationsrunde

Alle præsenterede sig

### 3. Meddelelser

Helle meddelte:

- Rammestudieordningen er nu færdig og ligger på hjemmesiden. 2 uddannelser er udenfor: Erhvervsøkonomi og Sociologi. Studerende på uddannelser indenfor rammestudieordningen kan vælge et alternativt 2. semester og studieskifte fra og med 3. semester. En betingelse er dog at hele første studieår er bestået.
- Der blev afholdt møde med koordinatorene på 2. semester fredag den 19.11., hvor bl.a. deadline for semesterplan og semesterbeskrivelse blev aftalt. Helle vil på Moodle informere nærmere i næste uge.
- I begyndelsen af semesteret har Helle og Frank holdt møde med de socialrådgiverstuderende om fællessemestrets relevans for dem samt hvad en socialrådgiver typisk kommer til at arbejde med. I samarbejde med vejlederne undersøger Helle og Frank frafaldet blandt de studerende.
- 868 studerende er optaget. I dag er 780 i grupper og 14 er individuelle. Nogle studerende blev optaget så sent, at de ikke kunne deltage i P1. Disse studerende bliver vejledt af Helle.
- Eksamen i P1 og P2 udbydes også i forårssemestret.

### 4. Udvalgets opgaver/historik og vedtægter

Helle gennemgik vedtægterne

### 5. Valg af næstformand

Christoffer Bech blev valgt

### 6. Nedsættelse af planlægningsgruppe

Mette Svenningsen, Helene Bylov Nielsen, Lars Andersen og Lotte Bloksgaard, blev valgt. Lotte havde meldt afbud til mødet, vi ved derfor ikke om hun kan påtage sig hvervet. Steen Ørmdorff blev derfor valgt som suppleant. Lotte har d. 29.november takket ja til at indgå i planlægningsgruppen.

### 7. P1-evaluering, herunder semestrets tema

Ved en fejl er dette dagsordenspunkts sidste del blevet misvisende, da det skulle handle om P1-periodens tema "Det skæve Danmark". Helle gennemgik spørgeskemaet og supplerede med oplysninger fra de åbne spørgsmål. Med spørgeskemaundersøgelsen og kommentarer fra mødedeltagerne kan det konkluderes, at de studerende har været tilfredse med både det faglige og sociale indhold i P1 perioden.

Det skal dog tages til efterretning, at information om de sociale aktiviteter har været mangelfuld og at mange tutorer heller ikke vidste, hvad der skulle foregå. Det blev oplyst af Kristian Dall, at Studentersamfundet planlægger at afholde studiestartfesten i Gigantium næste år, således at alle kan få billetter.

Helle oplyste endvidere, at nogle tutorer ikke kan anbefales til næste gang, men at andre tutorer har gjort et flot arbejde, der også ligger ud over, hvad vi kan forvente af frivillige. Det betyder således, at de studerende har oplevet starten på Uni mht. det sociale meget forskelligt afhængig af, hvordan deres tildelte tutor har forvaltet sit tutorhverv.

Endelig har Helle informeret om resultatet af undersøgelsen til de vejledere, hvor resultatet af undersøgelsen kan give anledning til at de pågældende tænker over, hvad de kan gøre anderledes næste P1. Mht. periodens tema, gav diskussionen anledning til, at man overvejer et/flere tema til næste gang, der er lettere for vejledere og nye studerende at gå til i et P1-projekt, når den forholdsvis korte tid til projektskrivning også skal tages i betragtning.

### 8. Evaluering af Ruskursus

Overkoordinator Kristian Dall deltog i dette punkt. Kristian meddelte

- at de som noget nyt, i år, havde entreret med et eventfirma – konkluderede samtidig, at det ikke kan anbefales fremover.
- Regnskabet er endnu ikke færdigt, men meddelte at det ser ud til at overskuddet (fra baren) bliver lidt større end tidligere

I evalueringen af P1 perioden indgik også spørgsmål og Ruskursus. De studerende var bl.a. blevet spurgt om hvad det bedste og det værste ved Ruskurset var. Her havde de studerende svaret således:

#### **Det bedste:**

Festen om aftenen, løbet tirsdag, de medstuderende samt maden tirsdag aften

#### **Det værste:**

Kulden, de manglende aktiviteter, for lidt mad mandag aften og priserne i baren.

Ovennævnte gav anledning til en diskussion af hvordan og om der fremover skal afholdes ruskursus. Det blev derfor besluttet at nedsætte et udvalg til at komme med forslag til Ruskursus med 2 overnatninger. Forslaget skal indeholde forslag til program samt overslag over priser på hytter/indkvartering samt transport samt overslag over den studerendes egenbetaling = fortæring. Det er vigtigt, at dette ligger fast inden næste års koordinatører ansættes til foråret.

Alle studerende i koordinationsudvalget meldte sig. Gruppen skal komme med forslag til koordinationsudvalgets næste møde. Line Blak Pedersen (sekretær for ruskoordinatørerne) og Helle, assisterer gruppen.

### **9: Kursusevalueringer, hvor mange og hvilke**

Det blev besluttet, at alle kurser skal evalueres. Det blev endvidere diskuteret om udsendelse af spørgeskemaer kunne gøres anderledes og flere forslag var her i spil. Det blev besluttet, at Joan skulle finde ud af, hvad der teknisk kan lade sig gøre og at beslutning om form ved udsendelse træffes af Joan og Helle.

### **10. Gruppe-vejlederevalueringer**

Udsendes som før og kun elektronisk

### **11. Mødekalender**

Næste møde finder sted torsdag d. 10. februar kl. 12.30 til 15.30.

### **12. Eventuelt**

Intet

### **Referent**

Joan Lunøe, pkt 1-8

Helle Therkildsen 9-12